
Styrelsemöte 14/3 2024
Närvarande: Marina, Kerstin och Homayoon

1. Ordförande: Homayoon

2. Sekreterare: Kerstin

3. Dagordningen är ok

4. Justerare; Marina

5. Förra protokollet godkändes

6. Ekonomin ser bra ut

7. Vårstädning och Årsmöte blir på samma dag, den 11 maj. 
Vårstädningen: Spraya på färg på p-rutorna, plocka skräp och 
kratta. Göra området fint. Nu gäller det att folk kommer på 
städningen för annars så måste vi anlita ett företag som gör det 
som vi tidigare påpekat för er alla. Årsmöte kommer att komma på 
separat kallelse, som vanligt. Motioner ska komma in senast den 8 
april, separat papper kommer om det. 

8. Varför kan folk inte slänga sina sopor där de hör hemma? Hur svårt 
är det att kasta dem i sophuset eller ta sig till SRV för grovsopor. 
Tänk på att vi inte vill ha råttor på området så inga sopor får 
slängas ute. Alla får hålla utkik på att alla sköter sig. Ny lag gäller 
att vi måste börja sopsortera med speciella påsar för matavfall. 
SRV har inte löst hur vi ska göra med det men vi återkommer på 
årsmötet med vad vi vet då.

9. Övrigt: Anticimex har varit här och kollat upp fällan vi har och 
området för att se hur mycket aktivitet vi har av råttor nu. Det ser 
bra ut just nu så de var nöjda. 

Mötet avslutades

Justerare:



___________________________________  
Marina Bonelli


